
Zápis ze zasedání správní rady Muzea paměti xx. stoleti

dne 12. |0.2023

Termín: 12. 'l0.2023 od 14:00

Mí§to: Nová radnice, Mariálrské nrám. 2, Praha l, 2. patťo, místnost č. 245

Přitomni;

Členové správní rady; Il. Kordová Marvanová, P Koura, J, Wolf, P Kugler,

T. Jir§a §e pňpojil k j€dnrání ve 14:30

Zaměstnanci Muzea: J. Kalous (ředitel), V straková (asistentka)

Hosté: v Dvořtík (ekonom Muzea)

P Blažek (vedouci oddělení histoíického vzdělávání Muzea)

L. Deverová (právnička Mrrzea)

Omluveni: F, stfuek (člen správni rady)

Přítomno 5 členů ze 6, SR je usnášení§chopná.

Navržený program:

l) Iúbrmace ředitele o činnosti Muzea za období l, 6. - 30.9.2023
2) Zptáva o hospodaíenl MJzea za2. a3. čtvrtleti 2023 a dolace Muzea na rok 2023 (tisk

Z-l,|586)
3) Schválení upraveného rozpočfu na rok 2023. včetně upraveného plrinu práce

4) Návrh plánu práce na rok 2024 a návrh rozpočtu na rok 2024
5) lnformace o stavu rekonstnrkce Domu pážt, včetně nájernní smlouly s HMP a připrava

zhotovení expoáce a volba extemích hodnotitelů libreta stilé expozice
6) Inlormace o připravě Festivalu Nezlomni a oEtovaní
7) Vyhlášení rlÝbčrového lízení na funkci ředitele Muzea
8) Různé

Předsedkyně správni rady zair,ájila jednáni tím, že nechává h]asovat o přítomnosti hostů
advokítky Muzea L. Deverové. ekonoma Muzea V- Dvořáka a vedoucího odděleni historického
vzdělávání Muzea p Blažka

Hlasováni:

Pro: 4 Proti: 0 Zdížel sť 0

A dále nechala schválit program jcdnáni správní rady
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Hlasováni:

Pro: 4 Proti: 0 Zdržrl se|. 0

Návrh programu byl schválen

Projednání iednotlil^ích bodů Droqťarnu

l ) lnformace ředitele o činnosti Muzea za období 1. 6. - 30. 9. 2023

J. Kalou§ intbrmoval přítomné členy správni rad; o cinnosti Muira rá období l. 6. - 30. 9.
2023, materiály byly všem předem zaslány. V případě dotazů je pňpraven je zodpověděr.
Za nejťaaínnějši akcije považována plenérová {ýstava oči státní bezpečnosti připravená
ve spolupráci s Muzeem Kampa a Prague city Tourism a nově také s Korzo Národní. které
clo toho vstoupí a bude qi,staru šířit na školách, ie připraven doprovodný program,
H. Kordová Marvanová - doíaz, zda píobihá venkovd rek]arna k \"ýstavě oči státni
bezpečnosti, reklama byla přislíbena zdarma J- Berkovou, ředitelkou odboru médii a
marketingu MHMP
J. Kalou§ - tiskové podklady zatím nebyly MHMP dodány

U§ne§ení.

§práÝní řada žádá ředitele, aby zajistil zaslání příslušných podkladů odboru médií a
marketingu MHMP pro umí§tění řeklamy k \.ý§íavě oči síátní bezpečno§ti

Hlasováni:

Pro: 5 Proti: 0 ZdlžEl se: 0

L]§ne§eni bylo přijato,

Usnesení:

Správní rada bere na vědomí informaci ředitele o činno§ti Muzca za 1.6. -30. 9. 2023

Hlasovliní:

Pťo: 5 Proti] 0 Zdtžel se: 0

Usneseni bylo přijato,

2) zprávi o hospodtření Muzer za 2. a 3. čtvrtletí 2023 r dot8c€ Muzea na rok 2023
(li§k Z_rr586)

J. Kalous - podk|ady § informací o čerpánl rozpoěínMvzea za2. a část 3, čtvťletí 2023
byly všenr zaslány

v. DvoŘik \rysvědil jednotlivé položky ve ťsledovc€ (na co konkrétně Muzeum čerpalo
přidělené finanční prosředky k 15. 9. 2023). Dopinil, jaké další ávazky se budou p|atit do
konce roku



H. Kordová Mananová _ snažit se čerpat do kolce roku co nejvice finančních prostředků
odpovídajicích pláLJlu a uzavřťni smlou\ ě s HMP Žádá. aby sR byIa informor ána o čeryáni
prostiedků i na začátku ]istopadu a v průběhu listopadu.

T. Jir§a - dotaz nadeskovou hru, proč nrusí schvalovat SR možné zvýšení nákladudeskové
hry a z,da je možné přiblížit, jak desková bra rypadá a podat o ní vice informaci.

P, Blažck se podílel na tvorbě úspěšné deskové hry Přes hranice

V. Dvořák - informoval správni radu o tom, že si můžen]e Za výrobnj nák]ady ještč do
konce roku objednat dalši kusy

J. Kalous - velký ájem o deskovou hru projeviLo Korzo NáŤodnl, distribucě do škol

V. Dvořák to bude znamenat další možnost příjmu

H. Korová Man,anová konstatovala. že spnivní rada obdržela inlbrmaci o možDosti
doobjednlííí deskové hry Přes hranice za rli,robní náklady

H, Kořdová Mart,anová zminila možlost poskytnutí deskové hry či dalšího propagačního
předmětu Muzea jako vánočního dárku pto radni. předsedy výborů a vedouci pracovníky
Magistrátu

J. Kalous sdělil, žP 14.9.2oz3 na zascdáni Zastupitelstva byla schválena dalši dotace
Muzeu ve Iýši l0,7 milionů. Uvedl důvody své rezignace, kterou podal k 30.9.2023

H. Kordová Marvanoyá uvedla. že dte Zakládaci listiny a Slatutu, které pamatují na
danou situaci. kdy ředitel podá lezignaci s tim. že dalši 2 mčsíce plní l'unkci ředitele. SR
je povinna ryhlásit výběrové řízeni na funkcj ředitele stim, že od 1. 12. 2023 by měl
nastoupit no!f1 ředitel

Usnesení:

Správni rada žádá ředitcle, aby předložil správní radě zprávu o čerpání rozpočtu
Muzea k 3l. 10. 2023 včetně účetní rýsledovky a výhled kon€čného č€rpání rozpočtu
na rok 2023

Termín: k 1. Il, a 15. l1.2023

11lasováni:

Pro: 4 Ploti: 0 Zdržel se: 0

Usneseni bylo přijato.

Usneseni:

správni rada
dotaci Múzea

HlasovániI

Pto: 4

bere na vědomí zprávu o hrrspodaření Mýzea za 2. a 3. čtvrtlctí 2023 a
na rok 2023

Proti: 0 Zclržel sc:



Usnesení bylo přiiato.

3) Schválení upraveného rozpočúu na rok 2023, včetíě upraveného plánu práce

J. Kalou§ - m zÁkladě ťsledků jedn.iní Zasfupitelstva 14. 9. 2023 byl připraven
upravený plrin práce a k tomu upravený niá!Ťh rozpočtu rra rok 2023 ve riiši možného
čerpání

H. Kordoyá Marvanová - dottz, jaké bude na koíci roku základníjměni, finančni polštái
pro připad schváIené nižší dotace v dalším roce

V. Dyořák ke konci roku piiblifuá r]še základního jmění 7 mil. Kč

U§íesení:

Hla§ováni:

Pro: 4 Proti: 0 Zdtžel se]. 0

Usnesení bylo přijato,

4) Návrh plánu práce na rok 2024 a návrh rozpočtu na řok 2024

H. Kordová Marvanová navrhuje vzhledem k leágnaci ředitele J, Kalouse přesunout tento
bod na další 1ednáni za přítomnosti nového ředitele, který by měI prezentovat svoji
piedstavu

J. Kalous souhlasí

H. Kordová Marvanová - rozpočet na přiští rok se bude schvalovat v polovině plosince
na zastupitelstw, j ednlíní o rozpočtu a dotaci by se měla vést j iž nyní, a to s g€sčním íadním,
na kulfurním výboru, s radnim pro finance

J. Kalous - měl byjednatjiž nový ředitel

U§ne§ení:

spnivni rada pře§unuje prójednání tohoto bodu po zvolení nového ředitele na
prosincové jednání správní rady

Hlasovlání:

Přo: 5 Prcti: 0 Z&žel se,. 0

Usneseni bylo přijato.

5) Irformace o stavu rekonstrukce Domu pážat, včetně nájemaí smlourT s HMP a
přípravn zhotovení expozice a volba exieřňích hodnotitelů libreta stálé expozice
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J. Kslou§ představil T. Sladkého z odboru projektového řizení, kte|ý byl poádán paní
ředitelkou Kubešovou o \Tstoupeni na správní radě. Jeho primámi informace by měla být
infolmace k expozici, 'I'isk k rekonstnrkci a adaptaci Domu pážat byl připťavován HoM.
prošel Radou HMP a nyni prochází nevelejným jednánim, aby sc neúspěšní uchazeči mohli
!Mádřit k výsledkům. smlouvaještě není podepsána.

T. sladký - na zíkladě pověření odboru PŘI podal SR informaci, že žádost o poskytnutí
individúální dotace na vytvořeni expozice Muzea v Domě páát je podle stanoviska úřadu
neprůchodná. AltematiÝni nožnosti je, že veřeinou ZakáZku (investični akce) zrealizuie
odbor PŘl a Muzeum urči pracovnika Muzca, kteď by připravil technickou speciílkaci,
deíinoval požardavky, věděl. co chce Muzeum pořidit, měl by umět ověřit předpokládanou
hodnotu zaklázky. Akce provozrúho charakteru musíjít přes odboí kultury. -

Usnescní:

Správní rada bere na vědomí informrci o §t&vu řekoístrukce Domu pážat, včetně
nájemíí sm|ou}T s HMP

Hlasovráoi:

Pro: 5 Proti:0 Zdrže] sc:

t]sneseni byIo přiia1o.

Volba ext€rDích hodnotitelů libreta §tálé expozice

H. KordoÝá MarvaDová - v prvním kole hlasováni per rollam byl zvolen S. Mjchálck

T. Jirsa v2nesl námitku pod!atosti k hodnotitelce F. Mayel

H. Kordová Mařvanová navrhuje h]asovat o kandidátech. ldeři dostalj v h]asováni p9ř

rollam ncjvíc hlasů, ale nikoli nadpolovični většinu:

A. Lausseggel (Rakousko)

Pro: 1 Proti: I Zdržel so: 3

F. Mayer

Pío: 2 Proti: l 7,drželse: 2

Zvolen nebyl ani jeden navrhovalý hodnotitel. volba dalšího hodnotitele proběhne na
přištím jednáni §pnivní rady v li§topadu

6) lnformace o připravě Fe§tiyalu Nezlomní a obětoyaní

Hlasování o přitomnosti hosta M. Vítka

Pro: 5 Proti: 0 Zdržcl se: 0



M. vítek - produkční festivalu seznámil přítomné o sta!,lr přípravy festivalu. Program a
pozvánku na závěIečný ceremoniál fěstivalu obdrží všichni členové správní rady, dozorči
rady, zasfu pitelŮ, partneíŮ

7) Vyhlášení výběřového řízení na funkci ředitele Muzea

Jednáni opustili J, Kalous, M. Dvořák. P. Blazek

NávIh na vyhlášení lýběrového řízení na funkci ředitele Muzea připravi]a JUDr. L.
Deverová a sezni{ínila s ním členy spávni rady. Návrh je pří|ohou tohoto ápisu.
Kde bude vyhlášeno:

- w\lw st.ánky Muzea
- sociá]ní sítě Muzea
- na stránkách Magistáu HMP

Dál€ bude požádfuo o zveřejněni \"ýběrového řizeni:
- na srránlách Filo5oficlé I'akult)
- na stránkách Právnické ťakulty
- na stránkách Faku|tv sociálních včd

Usnesení:

spřáyíí rada Muzea p.měti xx. §toletí, z.ú., schvaluje vyhlášení ťběroyého řlzení na
pozici ředite|e/ředit€lky Muzea § termínem podání přihlášek do 15. 11. 2023

Hlasováni:
Pro: 5 Protii 0 Zdňel se: 0

Usneseni bylo přijato.

8) Různé

piat ředitele

U8neseíí:

§právní rada Muzea paměti xx. §toletí, z.ú., vrací plat řcditele J, Kalou§e do
původDího §tavu, tj. 60,000, - Kč mě§íčtrě § účinío§tí od 1. 10. 2023

|,llasováni:

Pro: 4 Proti: 1 Zdržel se: 0

Usnesení bylo přijato.

Ukončeníjedruiní ve l6:30hod. ,2_zn .,/'
L-- L/

Zapsala: V Straková Ověřila: Fl. Kordová Marvanová
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